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Generalforsamling. 30.juni 2012. kl. 9.30 

Forsamlingshuset i Hejlsminde. 
 
Som tidligere år startede vi med kaffe og brød, under mødet en kort pause med øl og vand sponseret af 
brugsen i Hejls. Der var mødt ca. 112. pers. 
  
Dagsorden. 

1. Valg af dirigent. 
2. Bestyrelsens beretning om det forløbende år. 
3. Aflæggelse af det reviderede regnskab og fremlæggelse  

af  næste års budget. 
4. Indkomne forslag - 1 forslag indkommet 
5. Valg til bestyrelsen – på valg er 

a. Gudrun Sørensen – villig til genvalg 
b. Karsten Gam - villig til genvalg. 

6. Valg af 2 suppleanter - på valg er. 
a. Jens Laursen. 
b. Ove Frederiksen. 

7. Valg af revisor - på valg er 
a. Egon Sørensen - villig til genvalg. 

8. Valg af revisorsuppleant – på valg er 
a. Inger Rosenkrans. 

9. Eventuelt. 
a. bjørneklo. 

  
1. Valg af dirigent, bestyrelsen foreslog Jens Laursen, han blev valgt 

uden mod kandidat. 
2. Bestyrelsens beretning af det forløbende år blev fremlagt af formanden. (kopi af beretningen 

vedlægges som bilag 1.) 
Følgende kommentarer, skiltning i vores område er ved at blive lavet om, man mente vi havde 
fjernet de gamle skilte for tidlig. 
Bent svarede at skiltning fremover skal stå som dansk lovgivning. 
Vedr. vores årlige arbejdsdag, foreslog Per Johnsen, at vi fremover fremsender opgaver på Mail 
eller brev inden.  
Akseltryk på vores veje var til debat  
Oplyste prisen på vores nye vej de er 428.000,00 Kr.  
Foreslog at vi behandlede punkt 3-4og 9 under et punkt. 
Formandens beretning godkendt.  
  
3 – 4 og 9. 
 

3. Kassereren var fraværende. Bent fremlagde regnskabet 
kopi af det vedlægges som bilag 2. 
Simonsen mente vores formue var for lille nu, efter vejarbejde. 
Der blev efterlyst navn på medlem, hvor der evt. har været vandspild, bestyrelsen ønskede ikke op 
lyse før det er afsluttet. 



Stigning i vedligehold af grønne områder steget lidt, alm. prisstigning og klippet hæk. 
Regnskabet godkendt. 
 
Punkt. 9. a.  Bent fortalte om bekæmpelse af bjørneklo. 
Skriftlig information om bekæmpelse af bjørneklo vedl. som bilag 3. 
 

4. Forslag fra bestyrelsen om pris forhøjelse vedlægges som bilag 4. 
Der var en meget heftig debat omkring punkt 4 og bjørneklo 9.a 
Bestyrelsen blev pålagt at tage flere tilbud og undersøge mulig af at sprøjte vedr. bekæmpelse, 
først skal vi have kort lagt bestanden. 
Stor debat om stigning på 500,00 kr. 
Forslag om at belåne eller sælge grunde på trailer pladsen. 
Der blev lavet en afstemning. 

         Punkt. 1. Forhøjelse af bidrag til veje og grønne områder. 
         Punkt. 2. Bidragets størrelse 500,00kr. 

Punkt 1 blev vedtaget. 
Punkt 2 blev vedtaget men kun for et år. 

Uændret kontingent, men afgifts forhøjelse til bjørneklo for 1 år. 
Spørgsmål omkring vand i budget til 140.000,00 kr? Dette spørgsmål kunne bestyrelsen ikke lige 
svare på. 
Budget taget til efterretning men ikke godkendt. 
 

5. Valg til bestyrelsen, genvalg til Karsten Gam og Gudrun Sørensen 
6. Valg af 2 suppleanter, genvalg til Jens Laursen og Kaj Ove Frederik 
7. Valg af revisor, genvalg til Egon Sørensen 
8. Valg af revisorsuppleant, genvalg til Inger Rosenkrans 
9. Evt. 

Arne Lumby efter lyste oplysninger om forsikring vedr. færdsel 
på badebroer, hvis der sker en ulykke hvem har ansvar? de personer der opsætter broen eller 
foreningen?  Formanden undersøger sagen. 
Der kan evt. sættes skilte op ved indkørsel til området med teksten 
”Færdsel på eget ansvar”  
Johnny Knudsen opfordrede folk til at se på størrelsen af deres træer. 
Simonsen efterlyste forlængelse af høfter på 5 m. der manglede da de blev sat op, og et læs gratis 
grus fra kommunen til rensning anlægget på Lærkevej, bestyrelsen blev ham svar skyldig ingen 
kendte til disse aftaler. 
Arne Lumbye.” Der skal kappes af trætoppe på skrænten”. Bestyrelsen vil gerne beskære, men først 
skal der laves en kortlægning af bjørneklo. 
Alice Johnsen fortale om forskønnelse af område ved Hejlsminde havn og om vi evt. ville bidrage 
økonomisk til forskønnelsen. 
 
Dirigent Jens Laursen takkede for god ro og orden kl. ca. 1130. 
Formanden takkede for fremmøde og ønskede god sommer.  
 
Bilag vedlægges. 
1. Bestyrelsens beretning. 
2. Regnskab. 
3. Information bekæmpelse af bjørneklo. 
4. Indkommet forslag. 

         
          På bestyrelsens vegne. 
          Gudrun Sørensen. 
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